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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2025. gada 27. martā  Nr.6 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja – Sandra Pētersone – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietniece 

tautsaimniecības jautājumos 

Protokolētāja – Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti: 

Sandra Pētersone  

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 10.10) 

Ainis Stūrmanis (pēc pārtraukuma plkst. 13.04 pievienojas plkst. 13.07; aiziet plkst. 16.08) 

Dainis Karols (pēc pārtraukuma plkst. 11.27 pievienojas plkst. 11.28; pēc pārtraukuma 

plkst. 13.04 pievienojas plkst. 13.05) 

Andra Grīvāne-Bārda (iziet plkst. 11.08, pievienojas plkst. 11.10) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (iziet plkst. 09.20, pievienojas plkst. 09.25; pēc pārtraukuma plkst. 13.04 

pievienojas plkst. 13.10) 

Oļegs Solovjovs (aiziet plkst. 16.24) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 10.40, pievienojas plkst. 10.42; iziet plkst. 11.17, pievienojas 

plkst. 13.05) 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 14.25, pievienojas plkst. 14.35) 

Gaidis Bērziņš (pēc pārtraukuma plkst. 11.27 pievienojas plkst. 11.31; aiziet plkst. 16.39) 

Aldis Pinkens  

Gundars Sebris (Zoom videokonferenču platformā; pēc pārtraukuma plkst. 11.27 pievienojas 

plkst. 11.30; pēc pārtraukuma plkst. 13.04 pievienojas plkst. 13.10; nav redzams no 

plkst. 13.40 līdz. plkst. 13.42; nav redzams no plkst. 14.01 līdz. plkst. 14.11; nav redzams no 

plkst. 14.25 līdz. plkst. 14.45; aiziet plkst. 14.56 ) 

Ilva Norenberga (pēc pārtraukuma plkst. 13.04 pievienojas plkst. 13.05; pēc pārtraukuma 

plkst. 15.15 pievienojas plkst. 15.27) 
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Kalvis Kalniņš (iziet plkst. 09.28, pievienojas plkst. 09.29; pēc pārtraukuma plkst. 13.04 

pievienojas plkst. 13.05; iziet plkst. 14.32, pievienojas plkst. 14.36; aiziet plkst. 14.56) 

Andis Astrātovs (Zoom videokonferenču platformā; nav redzams no plkst. 09.42 līdz 

plkst. 09.46; pēc pārtraukuma plkst. 10.35 pievienojas plkst. 10.37; pēc pārtraukuma 

plkst. 11.27 pievienojas plkst. 11.31; aiziet plkst. 14.56) 

Ieva Brūna–Labāne (Zoom videokonferenču platformā; pievienojas plkst. 09.17; nav redzama 

no plkst. 09.46 līdz plkst. 09.51; nav redzama no plkst. 10.17 līdz plkst. 10.18; nav redzama 

no plkst. 10.55 līdz plkst. 11.39; aiziet plkst. 11.51) 

Eva Kārkliņa (aiziet plkst. 14.56) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Jana Robalde – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadošā finanšu analītiķe 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs  

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas vecākā projektu vadītāja 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta Tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško  – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Jānis Pauliņš - Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vides pārvaldības 

daļas vadītājs 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Jānis Mucenieks – Informāciju tehnoloģijas un komunikācijas nodaļas lietotāja atbalsta 

speciālists 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Elza Rozentāle – Talsu Kultūras centra direktore 

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

Baiba Dūda – Dundagas kultūras pils direktore 

Uldis Katlaps – Talsu novada izglītības pārvaldes vadītājs 

Lienīte Krūzīte – Talsu novada Izglītības pārvalde izglītības darba speciāliste 

Līva Karlsone – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra jaunatnes lietu speciāliste 

Rita Alkšbirze – Talsu Galvenās bibliotēkas direktore 

Sigita Līdaka – Valdemārpils un Lubes kultūras nama vadītāja 

Marika Grohjacka – Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja 

Jānis Grahoļskis – Biedrības “Mēs – Laidzei” pārstāvis 

Ieva Krūmiņa – Biedrības “Mēs – Laidzei” pārstāve 
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Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa   

1. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8868 007 0251 daļas pārņemšanu Talsu 

novada pašvaldības īpašumā. 

2. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu”/ Talsu 

pilsētas pārvalde. 

3. Par grozījumiem Talsu novada domes 2025. gada 18. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 1 “Par Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžetu”. 

4. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam. 

5. Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus. 

6. Par atļauju Luīzei Katrīnai Zeļģei savienot amatus. 

7. Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu. 

8. Par piedalīšanos Eiropas Sociālā fonda Plus projekta Nr. 4.2.4.2/1/24/I/001 “Atbalsts 

pieaugušo individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo izglītībai” projekta īstenošanā 

laikā no 2025. līdz 2029.gadam. 

9. Par Valdemārpils apvienības pārvaldes piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona 

izsludinātajā projektu konkursā „Kurzemes kultūras programma 2025”. 

10. Par piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā 

“Kurzemes kultūras programma 2025”. 

11. Par piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā 

“Kurzemes kultūras programma 2025”. 

12. Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūra Jaunatnes politikas valsts 

programmas 2025.-2027. gadam ietvaros izsludinātajā atklāto projektu konkursā 

“Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”. 

13. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par Talsu 

novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu”. 

14. Par saistošo noteikumu “Par specializētajiem sauszemes tūristu transportlīdzekļiem Talsu 

novadā” izdošanu. 

15. Par Rojas pagasta padomes 2008. gada 10. jūnija saistošo noteikumu Nr. 15/2008 

“Detālplānojums Rojas pagasta īpašumiem “Baltupes” (kods P-3), kadastra Nr.8882-003-

0045, “Kodoliņi” (kods P-4), kadastra Nr.8882-003-0057, “Baltpļavas” (kods P-5), 

kadastra Nr.8882-003-0133, “Lielkāpas” (kods P-6), kadastra Nr.8882-003-0162, 

“Ezerpļavas” (kods P-7), kadastra Nr.8882-003-0043, “Pļaujas” (kods P-9), kadastra 

Nr.8882-003-0036, teritorijām” atzīšanu par spēku zaudējušiem nekustamā īpašuma 

“Baltupes” ar kadastra numuru 88820030045, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 

88820030045. 

16. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Vecozoli” ar kadastra 

Nr. 88720080018 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 88720080031. 

17. Par grozījumiem 2024. gada 29. augusta Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr. 285 “Par grozījumiem 2023. gada 30. novembra Talsu novada pašvaldības domes 

lēmumā Nr. 439 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana 1. kārta””. 
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18. Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projekta “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana 

1.kārta” 2. kārtas būvdarbiem un būvuzraudzībai. 

19. Par grozījumiem 2024. gada 28. novembra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 

352 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu pilsētā””. 

20. Par iepirkuma līguma “Talsu novadā klaiņojošo suņu un kaķu izķeršana, to uzturēšana, 

aprūpe dzīvnieku patversmē “Ausma” un bezsaimnieka dzīvnieku līķu savākšana” 

slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “SB VET SERVISS”. 

21. Par nekustamā īpašuma Jaunatnes 1B, Talsos, Talsu novadā, zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 8801 013 0029 apgrūtināšanu. 

22. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

23. Par dzīvokļa īpašuma Dundagas ielā 5-26, Talsos, Talsu novadā, bez atlīdzības 

pieņemšanu Talsu novada pašvaldības īpašumā. 

24. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88780031060 un nosaukumu “Stopiņu iela”, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu. 

25. Par Talsu novada pašvaldības budžeta vadības rīcības plāna 2025., 2026. un 2027. gadam 

apstiprināšanu. 

26. Par telpas Krišjāņa Valdemāra ielā 17 A, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā Biedrībai “Latvijas Bridža federācija”. 

27. Par telpas Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Biedrībai “Latvijas Bridža federācija”. 

 Informatīvā daļa 

28. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

29. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

A. Pinkens jautā, kādēļ darba kartībā nav iekļauts jautājums par Ētikas komisijas 

nolikuma izveidošanu? 

S. Pētersone atbild, ka domes sēdes darba kārtību nosaka domes priekšsēdētājs.  

D. Karols atbild, ka pie jautājuma tiek strādāts. Ētikas kodekss jaunā redakcijā ir 

sagatavots un tiks virzīts izskatīšanai aprīļa Finanšu komitejas sēdē, un apstiprināšanai Domes 

sēdē. 

A. Pinkens jautā, kādēļ nav jautājums par grozījumiem Centrālās pārvaldes amatu 

katalogā, kas tika izslēgts no darba kārtība Finanšu komitejā [19.03.2025.]? 

S. Pētersone atbild, ka jautājumam šobrīd ir vairāki varianti un nepieciešama 

diskusija, lai saprastu, kurš ir atbilstošākais. Jautājums tiks virzīts uz aprīļa Finanšu komitejas 

sēdi.   

 

1.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8868 007 0251 daļas pārņemšanu Talsu 

novada pašvaldības īpašumā 

S. Pētersone, I. Romaško, A. Pinkens, G. Bērziņš, L. Pīlēģis 

 

I. Romaško ziņo, ka sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma “Laidzes 

tehnikums”, kas atrodas Laidzē, Talsu novadā,  pārņemšanu Talsu novada pašvaldības 

īpašumā. Jautājums tika skatīts Finanšu komitejas sēdē [19.03.2025.]. Informē, ka līdz pilnīgai 

nekustamā īpašuma daļas pārņemšanai pašvaldības īpašumā, pašvaldībai jāsedz nekustamā 

īpašuma uzturēšanas izmaksas 6000 EUR gadā. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens, G. Bērziņš, L. Pīlēģis. 
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S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 40 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8868 007 0251 daļas 

pārņemšanu Talsu novada pašvaldības īpašumā”. 

 

L. Pīlēģis pamato balsojumu, balsoja “PAR”, jo apkopotie dati, iedzīvotāju iniciatīva 

un apņemšanās liecina, ka zāle būs noslogota un mērķi tiks sasniegti. 

 

2.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu”/ 

Talsu pilsētas pārvalde 

S. Pētersone, L. Tīģers, A. Pinkens, J. Kļava, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis 

 

L. Tīģers ziņo, ka lai nodrošinātu Talsu pilsētas pārvaldes darbības nepārtrauktību un 

funkciju izpildi, kā arī efektīvi izmantotu finanšu līdzekļus, apkopēja amata vieta tiek 

samazināta par 0,4 un izveidota administratora amata vieta ar 0,4 likmi. Finansiālā ietekme 

mēnesī ieskaitot sociālo nodokli 18,53 EUR. 

Plkst. 09.17 Zoom videokonferenču platformā pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Pinkens jautā, vai darbiniekam būs divi darba līgumi atbilstoši amatiem? 

S. Pētersone atbild, ka būs viens darba līgums ar attiecīgiem amata pienākumiem 

amata aprakstā. 

Plkst. 09.20 iziet A. Kalniņš 

Starp J. Kļavu un L. Tīģeri notiek diskusija par amata sadalījuma finansiālo ietekmi. 

Plkst. 09.25 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 09.28 iziet K. Kalniņš 

A. Stūrmanis jautā, vai par iespējamajām izmaiņām ir runāts ar darbiniekiem? 

L. Tīģers – šobrīd nē. 

Plkst. 09.29 pievienojas K. Kalniņš 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  1 (Juzefa Kļava) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  
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Pieņemt lēmumu Nr. 41 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. 

decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu”/ Talsu pilsētas pārvalde”. 

 

3.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2025. gada 18. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 1 “Par Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžetu” 

S. Pētersone, A. Rozenfelds, L. Pīlēģis, J. Robalde, A. Pinkens, J. Kļava, D. Karols, 

A. Kalniņš 

 

A. Rozenfelds ziņo, ka nepieciešams veikt 2025. gada budžeta grozījumus. Izteikt 

saistošo noteikumu pirmo punktu šādā redakcijā: apstiprināt Talsu novada pašvaldības 

2025. gada budžeta ieņēmumos 66 524 060 EUR un izdevumos 73 072 480 EUR, tai skaitā 

līdzekļi neparedzētiem gadījumiem izdevumos 125 000 EUR apmērā, saskaņā ar pirmo 

pielikumu. Izteikt saistošo noteikumu otro punktu – apstiprināt pašvaldības 2025. gada 

budžeta finansēšanas plāna 6 548 420 EUR apmērā saskaņā ar otro pielikumu, tajā skaitā 

izteikt saistošo noteikumu 2.  punkta 2.2 apakšpunktu šādā redakcijā: 2.2. naudas līdzekļu 

atlikums uz 31. decembri 2025. gadu 2 402 044 EUR apmērā. Izteikt saistošo noteikumu 

pirmo un otro pielikumu jaunā redakcijā. 

L. Pīlēģis jautā, kādēļ koptāmē parādās, ka budžetā 15.03. un 17.03. ir veikti 

grozījumi? Vai tas ir atbilstoši saistošajiem noteikumiem? 

J. Robalde sniedz skaidrojumu. 

A. Pinkens jautā, kādi normatīvie akti ļāva veikt grozījumus starp kodiem? 

A. Rozenfelds atbild, ka šobrīd nevar atbildēt uz šo jautājumu. 

S. Pētersone atbild, ka šobrīd nav informācija par veiktiem grozījumiem. Situācija 

tiks noskaidrota, izvērtēta un tiks pieņemts lēmums par risinājumu.  

No plkst. 09.42 līdz 09.46 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams A. Astrātovs 

No plkst. 09.46 līdz 09.51 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

A. Pinkena viedoklis, lūdz ierakstīt protokolā, ja nav rīkojums, kas ļauj veikt 

izpilddirektoram šādus grozījumus, tad tas ir saistošo noteikumu, budžetu izstrādes un izpildes 

kārtības pārkāpums.  

L. Pīlēģis lūdz, kad tiks noskaidrota informācija un pieņemts lēmums par veiktajiem 

neatļautajiem grozījumiem,  informēt deputātus. 

A. Pinkens jautā, kāda ir budžetu grozījumu būtība? 

 J. Robalde sniedz skaidrojumu un informē, ka kamēr nav domes lēmums, grozījumi 

netiek veikti. Šobrīd redzamie grozījumi visticamāk ir sistēmas kļūda. 

 

S. Pētersone informē, ka sistēmā “LIETVARIS” ievietoti priekšlikumi: 

1. priekšlikums. Iekļaut uzsk. dim. 01.326 līdzdalības budžets 2239.4 

Līdzfinansējums (vidējie ieņēmumi trīs gados NĪN 2 825 937EUR, IIN 24 659 648EUR) 

palielināt par 27 486€. Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens skaidro, ka ņemot vērā novada teritoriju un administratīvās vienības 

līdzdalības budžeta apmērs ir nepietiekams. 

J. Kļavas viedoklis, šo jautājumu nepieciešams skatīt tad, kad tiks izstrādāta 

līdzdalības budžeta sadales metodika. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“PRET” -  3 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš) 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

“ATTURAS” -  
6 (Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums noraidīts. 

 

2. priekšlikums. Iekļaut uzsk. dim. 21.101 Izglītības pārvalde finansējumu skolēnu 

brīvpusdienu apmaksai 5.klasei 125 000€. Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens skaidro priekšlikuma būtību. 

Jautājumus uzdod G. Bērziņš, D. Karols. 

Plkst. 10.10 pievienojas A. Grūbe 

D. Karola viedoklis, izsakot priekšlikumu nepieciešams norādīt finansējuma avotu.  

A. Kalniņa viedoklis, priekšlikums būtu atbalstāms, ja finansiālais stāvoklis būtu 

labāks, ja ir finansiālais segums, priekšlikumu jāskata pēc vēlēšanām. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“PRET” -  1 (Andis Astrātovs) 

“ATTURAS” -  

9 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums noraidīts. 

 

3. priekšlikums. Papildināt saistošos noteikumus ar 6.punktu “Izslēgt Saistošo 

noteikumu 6.punktu”. Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens skaidro, ka šobrīd izpilddirektora pilnvarojums tiek izmantots 

neatbilstoši. Budžetā tiek veiktas darbības ar kurām Domei vai deputātiem varētu būt 

ievērojamas problēmas. 

No plkst. 10.17 līdz 10.18 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

 

Plkst. 10.19 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.35 sēde turpinās 

 

S. Pētersones viedoklis, saistošo noteikumu 6. punkts nosaka, ka izpilddirektors 

apstiprina budžeta tāmes. Lai nebūtu jāgroza katrs mazais kods, šo noteikumu punktu nevajag 

mainīt. Izpilddirektors ziņojumā sniegs skaidrojumu par apstiprinātajiem grozījumiem. 

Plkst. 10.37 Zoom tiešsaistes platformā pievienojas A. Astrātovs 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“PRET” -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ: 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

priekšlikums noraidīts. 

 

A. Pinkena viedoklis, izteiktie priekšlikumi netika atbalstīti, jo nāk no opozīcijas 

deputāta. Šādus budžeta grozījumus nevar atbalstīt. Budžeta grozījumiem un darbībām ir jābūt 

tiesiskām, un budžetu disciplīna ir jāievēro. 

D. Karola viedoklis, minētie grozījumi ir sagatavoti gan pēc mērķa, gan nolūka. 

Aicina atbalstīt lēmumprojektu. 

Plkst. 10.40 iziet L. Pīlēģis 

S. Pētersones viedoklis, Saistošie noteikumi nav vienpersonisks lēmums, bet domes 

lēmums. Plānošanas process ir svarīgs un grozījumi viennozīmīgi būs nepieciešami un lai 

varētu atbalstīt izteiktos priekšlikumus ir nepieciešami pamatoti aprēķini. 

Plkst. 10.42 pievienojas L. Pīlēģis 

A. Pinkena viedoklis, lai priekšlikumi būtu izsvērti un pamatoti, aicina priekšsēdētāja 

vietniekus tos sagatavot. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

10 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 42 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2025. gada 18. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 1 “Par Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžetu””. 

 

4.§ 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

S. Pētersone ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Talsu novada pašvaldības 

domes priekšsēdētāja Anda Āboliņa iesniegums ar lūgumu piešķirt ikgadējo apmaksāto 

atvaļinājumu. Lēmumprojekts paredz piešķirt Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam ikgadējo apmaksāto atvaļinājumu no 2025. gada 1. aprīļa 

līdz 2025. gada 2. maijam (ieskaitot). 

A. Pinkens jautā, vai šis ir īstais brīdis, lai priekšsēdētājs dotos attaisnotā prombūtnē 

uz tik ilgu laiku? Vai vietnieki spēs uzņemties un tikt galā ar pienākumiem? 

S. Pētersone atbild, ka darbi tiks savstarpēji sadalīti. Nevienā brīdī nav atteikusies 

veikt kādus darba pienākumus.  

No plkst. 10.55 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

  

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Gaidis Bērziņš) 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 43 “Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada 

pašvaldības domes priekšsēdētājam Andim Āboliņam”. 

 

5.§ 

Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, D. Karols, O. Solovjovs 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Evas Kārkliņas iesniegums 

ar lūgumu atļaut savienot Talsu novada pašvaldības Rojas Jūras zvejniecības muzeja vadītājas 

amatu ar Talsu novada pašvaldības domes deputāta amatu. Lēmumprojekts paredz atļaut Evai 

Kārkliņai savienot Talsu novada pašvaldības iestādes “Rojas Jūras zvejniecības muzejs” 

vadītāja amatu ar Talsu novada pašvaldības domes deputāta amatu. 

Jautājumus uzdod D. Karols, O. Solovjovs. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Eva Kārkliņa) 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 44 “Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus”. 

 

6.§ 

Par atļauju Luīzei Katrīnai Zeļģei savienot amatus 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Luīzes Katrīnas Zeļģes 

iesniegums ar lūgumu atļaut savienot Talsu novada pašvaldības komisijas “Talsu novada 

lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisija” locekļa amatu 

un Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes Administratīvā departamenta dokumentu 

vadības nodaļas vecākā lietveža amatu ar valdes locekļa amatu biedrībā “M.Oskerko sporta 

klubs”. Lēmumprojekts paredz atļaut Luīzei Katrīnai Zeļģei savienot Talsu novada 

pašvaldības komisijas “Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes 

iegūšanu īpašumā komisija” locekļa amatu ar Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes 

Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā lietveža amatu un biedrības 

“M.Oskerko sporta klubs” valdes locekļa amatu. 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 45 “Par atļauju Luīzei Katrīnai Zeļģei savienot amatus”. 

 

7.§ 

Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 46 “Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas 

piešķiršanu”. 

 

8.§ 

Par piedalīšanos Eiropas Sociālā fonda Plus projekta Nr. 4.2.4.2/1/24/I/001 “Atbalsts 

pieaugušo individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo izglītībai” projekta īstenošanā 

laikā no 2025. līdz 2029.gadam 

S. Pētersone, L. Krūzīte, I. Norenberga 

 

L. Krūzīte informē, ka pēc Finanšu komitejas sēdes [19.03.2025.] lēmumprojekts 

papildināts ar 2. punktiem – par projekta īstenošanu atbild Talsu novada Izglītības pārvalde; 

Projekta apstiprinājuma gadījumā Izglītības pārvaldei nodrošināt kopējo projekta vadību, 

organizēt nepieciešamās atskaites, dokumentācijas sagatavošanu un to iesniegšanu. 

Jautājumus uzdod I. Norenberga. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Pieņemt lēmumu Nr. 47 “Par piedalīšanos Eiropas Sociālā fonda Plus projekta 

Nr. 4.2.4.2/1/24/I/001 “Atbalsts pieaugušo individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo 

izglītībai” projekta īstenošanā laikā no 2025. līdz 2029.gadam”. 

 

9.§ 

Par Valdemārpils apvienības pārvaldes piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona 

izsludinātajā projektu konkursā „Kurzemes kultūras programma 2025” 

S. Pētersone, A. Pinkens, D. Tabulēvica, S. Līdaka, A. Grūbe, J. Kļava 

 

A. Pinkens jautā, kādēļ projektiem, kuriem noteikts slieksnis 5000 EUR 

nepieciešams domes lēmums? 

D. Tabulēvica atbild, ka lai deputāti būtu informēti, pagājušajā gadā tika aicināts 

vērsties Domē ar visiem projekta jautājumiem, ko pašvaldība grasās realizēt. Šī rīcība tiks 

pārskatīta. 

Plkst. 11.08 iziet A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 11.10 pievienojas A. Grīvāne-Bārda 

S. Līdaka informē, ka, lai gan pašvaldības  līdzfinansējums nav nepieciešams Domes 

lēmumam ir jābūt.   

Jautājumus uzdod A. Grūbe, J. Kļava. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 48 “Par Valdemārpils apvienības pārvaldes piedalīšanos Kurzemes 

plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā “Kurzemes kultūras programma 2025””. 

 

10.§ 

Par piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā 

“Kurzemes kultūras programma 2025” 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens izsaka priekšlikumu veikt redakcionālu labojumu lēmumprojekta 

nosaukumā pievienojot iestādes nosaukumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 49 “Par Talsu Kultūras centra piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona 

izsludinātajā projektu konkursā “Kurzemes kultūras programma 2025””. 

 

Plkst. 11.17 iziet L. Pīlēģis 

 

11.§ 

Par piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā 

“Kurzemes kultūras programma 2025” 

S. Pētersone, B. Dūda 

 

S. Pētersone aicina B. Dūdu sniegt īsu ziņojumu par lēmumprojekta projektiem. 

 

Plkst. 11.20 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 11.27 sēde turpinās 

 

B. Dūda sniedz skaidrojumu par projektiem. 

Plkst. 11.28 pievienojas D. Karols 

Plkst. 11.30 Zoom tiešsaistes platformā pievienojas G. Sebris 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 50 “Par Talsu novada pašvaldības iestādes “Dundagas Kultūras pils” 

piedalīšanos Kurzemes plānošanas reģiona izsludinātajā projektu konkursā “Kurzemes 

kultūras programma 2025””. 

 

A. Pinkens izsaka priekšlikumu veikt redakcionālu labojumu lēmumprojekta 

nosaukumā pievienojot iestādes nosaukumu. 

 

12.§ 

Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūra Jaunatnes politikas 

valsts programmas 2025.-2027. gadam ietvaros izsludinātajā atklāto projektu 

konkursā “Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”. 

S. Pētersone 

 

Plkst. 11.31 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 11.31 Zoom tiešsaistes platformā pievienojas A. Astrātovs 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 51 “Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūra 

Jaunatnes politikas valsts programmas 2025.-2027. gadam ietvaros izsludinātajā atklāto 

projektu konkursā “Atbalsts jaunatnes politikas īstenošanai vietējā līmenī”. 

 

13.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par 

Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 52 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā 

Nr. 257 “Par Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu””. 

 

14.§ 

Par saistošo noteikumu “Par specializētajiem sauszemes tūristu transportlīdzekļiem 

Talsu novadā” izdošanu 

S. Pētersone, D. Cine, A. Pinkens 

 

D. Cine ziņo, ka vērā ņemti Attīstības komitejas sēdē [11.03.2025.] izteiktie 

priekšlikumi un saistošajos noteikumos veikti atbilstoši labojumi. Publiskās apspriešanas laikā 

iebildumi nav saņemti. 

A. Pinkens lūdz skaidrot uz kādiem transportlīdzekļiem šie noteikumi būs 

attiecināmi. 

D. Cine skaidro, ka noteikumi attiecas uz specializētajiem sauszemes tūrisma 

transportlīdzekļiem, kuri ir specializēti izgatavoti un kuru darbošanās ātrumu, tehnisko 

ekspertīzi veic speciāls eksperts. Noteikumi neattiecas uz tūrisma transportlīdzekļiem, kuri 

tiek pakļauti ceļu satiksmes noteikumu prasībām. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 
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Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 53 “Par saistošo noteikumu “Par specializētajiem sauszemes tūristu 

transportlīdzekļiem Talsu novadā” izdošanu”. 

 

Plkst. 11.39 Zoom tiešsaistes platformā pievienojas I. Brūna-Labāne 

 

15.§ 

Par Rojas pagasta padomes 2008. gada 10. jūnija saistošo noteikumu Nr. 15/2008 

“Detālplānojums Rojas pagasta īpašumiem “Baltupes” (kods P-3), kadastra Nr.8882-

003-0045, “Kodoliņi” (kods P-4), kadastra Nr.8882-003-0057, “Baltpļavas” (kods P-5), 

kadastra Nr.8882-003-0133, “Lielkāpas” (kods P-6), kadastra Nr.8882-003-0162, 

“Ezerpļavas” (kods P-7), kadastra Nr.8882-003-0043, “Pļaujas” (kods P-9), kadastra 

Nr.8882-003-0036, teritorijām” atzīšanu par spēku zaudējušiem nekustamā īpašuma 

“Baltupes” ar kadastra numuru 88820030045, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 

88820030045 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 54 “Par Rojas pagasta padomes 2008. gada 10. jūnija saistošo noteikumu 

Nr. 15/2008 “Detālplānojums Rojas pagasta īpašumiem “Baltupes” (kods P-3), kadastra 

Nr.8882-003-0045, “Kodoliņi” (kods P-4), kadastra Nr.8882-003-0057, “Baltpļavas” (kods 

P-5), kadastra Nr.8882-003-0133, “Lielkāpas” (kods P-6), kadastra Nr.8882-003-0162, 

“Ezerpļavas” (kods P-7), kadastra Nr.8882-003-0043, “Pļaujas” (kods P-9), kadastra Nr.8882-

003-0036, teritorijām” atzīšanu par spēku zaudējušiem nekustamā īpašuma “Baltupes” ar 

kadastra numuru 88820030045, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 88820030045”. 

 

16.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Vecozoli” ar kadastra 

Nr. 88720080018 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 88720080031 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 
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“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 55 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma 

“Vecozoli” ar kadastra Nr. 88720080018 zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 

88720080031”. 

 

17.§ 

Par grozījumiem 2024. gada 29. augusta Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 

285 “Par grozījumiem 2023. gada 30. novembra Talsu novada pašvaldības domes 

lēmumā Nr. 439 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras 

izsludinātajā projektu konkursā ar projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes 

labiekārtošana 1. kārta”” 

S. Pētersone, I. Lībeka, J. Kļava 

 

J. Kļava jautā, vai pēc Finanšu komitejas sēdes [19.03.2025.] ieteikumiem ir rasts 

risinājums projekta nosaukumam? 

I. Lībeka atbild, ka Centrālās finanšu un līgumu aģentūrai nosaukuma precizējumi 

projektam vēl nav iesniegti. Pēc Domes lēmuma pieņemšanas tiks uzsākti grozījumi. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 56 “Par grozījumiem 2024. gada 29. augusta Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr. 285 “Par grozījumiem 2023. gada 30. novembra Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr. 439 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana 1. kārta”””. 

 

18.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projekta “Vilkmuižas ezera apkārtnes 

labiekārtošana 1.kārta” 2. kārtas būvdarbiem un būvuzraudzībai 

S. Pētersone, I. Lībeka, J. Kļava 

 

A. Pinkens jautā, vai nav nepieciešams mainīt lēmumprojekta nosaukumu? 

I. Lībeka atbild, ka kamēr oficiāli nav nomainīts projekta nosaukums, lēmumprojekta 

nosaukums netiek mainīts. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu mainīt lēmumprojekta nosaukumu uz  “Vilkmuižas 

ezera teritorijas labiekārtošana”.  
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J. Kļavas viedoklis, nosaukums jāsagatavo atbilstoši administrējošās aģentūras 

prasībām. 

Deputāti un I. Lībeka vienojas veikt redakcionālu labojumu un lēmumprojekta 

nosaukumu manīt uz “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana”. 

Plkst. 11.51 aiziet I. Brūna-Labāne 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 57 “Par aizņēmuma ņemšanu investīciju projekta “Vilkmuižas ezera 

apkārtnes labiekārtošana 1.kārta” 2. kārtas būvdarbiem un būvuzraudzībai”. 

 

19.§ 

Par grozījumiem 2024. gada 28. novembra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr. 352 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai 

Talsu pilsētā”” 

S. Pētersone, I. Lībeka, A. Pinkens, L. Pīlēģis, A. Astrātovs, A. Dimante 

 

I. Lībeka ziņo, ka Talsu novada pašvaldība 2024. gada beigās iesniedza Centrālajā 

finanšu un līguma aģentūrā projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu 

pilsētā” par kopējo summu līdz 497 000,00 EUR. Saņemts Centrālās finanšu un līguma aģentūras 

lēmums par projekta iesnieguma apstiprināšanu ar nosacījumu, ka projektā iekļauto elektronisko 

sakaru tīklu pārbūve ir pieļaujama tikai tad, ja tā ir nepieciešama sabiedrības drošības nodrošināšanai, 

tai skaitā video novērošanas kameru iegādei un uzstādīšanai. Vai saskaņā ar sertificēta būvinženiera 

ekspertīzes atzinumu, ka pastāv sabiedriskā pakalpojuma sniegšanai nepieciešamās infrastruktūras 

bojāšanās risks vai nav iespējams izvairīties no virszemes vai pazemes komunikāciju infrastruktūras 

pārbūves vietās, kurās nav papildu pieprasījuma pēc sabiedriskajiem pakalpojumiem un 

elektroapgādes pakalpojumiem. Jānodrošina, ka investīcijas nerada priekšrocības inženiertīklu 

īpašniekam un atbilst nosacījumiem par komercdarbības atbalsta sniegšanu. Projektā plānotajās EST 

pārbūves izmaksās nav iekļautas izmaksas, kas paredzētas sabiedrības drošības nodrošināšanai, kā 

arī par šīm izmaksām nav saņemts sertificēta būvinženiera eksperta atzinums. Saskaņā ar projektam 

pievienoto kontroltāmi, izmaksas, kas saistītas ar EST pārbūvi 18 128,24 EUR apmērā ir izslēdzamas 

no projekta attiecināmajām izmaksām.  Lūdzu lemt par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 

domes 2024. gada 28. novembra lēmumā Nr. 352 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līguma 

aģentūras izsludinātajā projektu konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide 

uzņēmējdarbības attīstībai Talsu pilsētā”. Izteikt 2. punktu jaunā redakcijā: 2. Nodrošināt 

projekta priekšfinansējumu līdz 293 479,50 EUR apmērā, tai skaitā, Talsu novada pašvaldības 

līdzfinansējums līdz 71 830,76 EUR, ņemot aizņēmumu Valsts kasē”. Papildināt lēmumu ar 

4. punktu šādā redakcijā: “Projekta kopējās izmaksas ir līdz 497 000,00 EUR, no tām projekta 

attiecināmās izmaksas – līdz 478 871,76 EUR, tai skaitā, Eiropas reģioālā attīstības fonda 

finansējums līdz 407 041,00 EUR. Papildināt lēmumu ar 5. punktu šādā redakcijā: “Ārpus 

Projekta izmaksas līdz 18 128,24 EUR, nodrošināt no Talsu novada pašvaldības 2025. gada 

budžeta naudas līdzekļu atlikuma gada beigās”. 
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A. Pinkens jautā, kas tiks būvēts par pašvaldības finansējumu? 

I. Lībeka atbild, tās ir izmaksas par kabeļu pārvietošanu un nostiprināšanu, jo nav 

attiecināmas uz sabiedrības papildus drošību, piemēram videokamerām. Komunicējot ar 

Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas speciālistu un projektētāju nav plānota un 

paredzēta videonovērošanas uzstādīšana. 

A. Pinkens aicina lemjošajā daļā norādīt finansējuma avotu. 

 

Plkst. 12.03 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.04 sēde turpinās 

 

Plkst. 13.05 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 13.05 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 13.05 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 13.05 pievienojas D. Karols 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu lēmumprojekta 1.3. punktā veikt redakcionālu 

labojumu, norādot, ka naudas līdzekļi tiks ņemti no naudas līdzekļu atlikuma gada beigās. 

Deputāti vienojas par lēmumprojekta 1.3. punkta jauno redakciju: Lēmuma 5. punkts 

“Ārpus Projekta izmaksas līdz 18 128,24 EUR (astoņpadsmit tūkstoši viens simts divdesmit 

astoņi euro, 24 centi), nodrošināt no Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžeta naudas 

līdzekļu atlikuma gada beigās”. 
Plkst. 13.07 pievienojas A. Stūrmanis 

L. Pīlēģis jautā, vai skatīts jautājums par nobrauktuvēm un iespējamajām papildus 

izmaksām? 

I. Lībeka atbild, jautājums ir skatīts, bet grozījumus nevar veikt kamēr Centrālā 

finanšu un līguma aģentūra nav projektu apstiprinājusi. Tiklīdz projekta pieteikums tiks 

apstiprināts, tiks risināts jautājums par pievadceļa izbūvi. 

L. Pīlēģis jautā, ar kādām papildus izmaksām jārēķinās? 

I. Lībeka atbild, ka šobrīd nav informācija. 

Plkst. 13.10 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 13.10 Zoom tiešsaistes platformā pievienojas G. Sebris 

A. Astrātovs jautā, kādēļ nebija iespējams saņemt sertificēta būvinženiera ekspertu 

atzinumi, lai izmaksas 18 128,24 EUR iekļautu projekta attiecināmajās izmaksās? 

I. Lībeka atbild, ka uz projekta iesniegšanas brīdi eksperta slēdziens nebija 

sagatavots. Eksperta slēdziens arī prasītu papildus finansējumu un šīs izmaksas nebūtu 

iekļaujamas projekta attiecināmajās izmaksās. 

A. Dimante skaidro, ka Centrālās finanšu un līguma aģentūras skatījumā tiek 

uzlabota ekonomiskā situācija vienam konkrētam komersantam, līdz ar to izmaksas nekādā 

gadījumā nebūtu attiecināms arī ar ekspertu slēdzienu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Ilva Norenberga [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  1 (Kalvis Kalniņš) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  
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Pieņemt lēmumu Nr. 58 “Par grozījumiem 2024. gada 28. novembra Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr. 352 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu 

pilsētā”””. 

 

20.§ 

Par iepirkuma līguma “Talsu novadā klaiņojošo suņu un kaķu izķeršana, to 

uzturēšana, aprūpe dzīvnieku patversmē “Ausma” un bezsaimnieka dzīvnieku līķu 

savākšana” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “SB VET SERVISS” 

S. Pētersone, J. Pauliņš, A. Pinkens 

 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 59 “Par iepirkuma līguma “Talsu novadā klaiņojošo suņu un kaķu 

izķeršana, to uzturēšana, aprūpe dzīvnieku patversmē “Ausma” un bezsaimnieka dzīvnieku 

līķu savākšana” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “SB VET SERVISS””. 

 

21.§ 

Par nekustamā īpašuma Jaunatnes 1B, Talsos, Talsu novadā, zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 8801 013 0029 apgrūtināšanu 

S. Pētersone. I. Romaško 

 

I. Romaško ziņo, ka sagatavots lēmumprojekts, kurā tiek lūgts slēgt ceļa servitūta 

līgumu, apgrūtinot pašvaldības īpašumu Jaunatnes 1B, Talsos. Lēmumprojektā veiktas 

konstatētās korekcijas attiecībā par norādīto kadastra apzīmējumu.  

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 60 “Par nekustamā īpašuma Jaunatnes 1B, Talsos, Talsu novadā, zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 8801 013 0029 apgrūtināšanu”. 
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22.§ 

Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 61 “Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 

numuru 8886 001 0093 nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. 

 

23.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Dundagas ielā 5-26, Talsos, Talsu novadā, bez atlīdzības 

pieņemšanu Talsu novada pašvaldības īpašumā 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 62 “Par dzīvokļa īpašuma Dundagas ielā 5-26, Talsos, Talsu novadā, 

bez atlīdzības pieņemšanu Talsu novada pašvaldības īpašumā”. 

 

24.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88780031060 un nosaukumu “Stopiņu 

iela”, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens, L. Laicāns, I. Romaško, A. Astrātovs 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts fiziskas personas 

iesniegums ar lūgumu izskatīt iespēju atsavināt iesniedzējai piederošo zemes vienību par labu 

pašvaldībai, norādot, ka zemes vienība robežojas ar pašvaldībai piederošu ceļu. Zemes vienība 

tika uzmērīta ar mērķi atsavināt Mērsraga pagastam. Atbilstoši kadastram zemes vienība ar 
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nosaukumu “Stopiņu iela” sastāv no vienas zemes vienības ar kopējo platību 0,2608 ha.. 

Zemes lietošanas mērķis noteikts - zeme dzelzceļa infrastruktūras zemes nodalījuma joslā un 

ceļu zemes nodalījuma joslā. Zemes vienība ir apgrūtināta ar vairākiem apgrūtinājumiem, kā 

piemēram, ceļa servitūts. Saskaņā ar Kadastru Zemes vienības fiskālā kadastrālā vērtība 

noteikta 157,00 EUR, savukārt universālā kadastrālā vērtība noteikta 730,00 EUR. Zemes 

vienības īpašuma tiesības reģistrētas uz iesniedzējas vārda. Pašvaldības Mantas iznomāšanas 

un atsavināšanas komisija izvērtējot pašvaldības nepieciešamību iegādāties zemes vienību 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai, nolēma ieteikt atteikties iegādāties zemes vienību. 

Lēmumprojekts paredz atteikties iegādāties zemes vienību ar nosaukumu “Stopiņu iela”, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā. 

A. Pinkens jautā, kāds ir apsvērums kādēļ Mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

komisija nolēma ieteikt atteikties? 

D. Tabulēvica skaidro, ka jautājums par šo zemes vienību četras reizes skatīts Mantas 

iznomāšanas atsavināšanas komisijā, kur tika vērtēta, vai ir nepieciešamība iegādāties. Ņemot 

vērā zemes vienības lietderību, nolemts neiegādāties.  

Notiek diskusija par tematisko plānojumu un zemes vienības attīstību. 

No plkst. 13.40 līdz 13.42 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Sebris 

S. Pētersones viedoklis, lai nonāktu līdz pareizam lēmumam, jautājums nepieciešams 

skatīt Attīstības komitejas sēdē.  

S. Pētersones priekšlikums, izslēgt jautājumu no darba kārtības. 

  

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne-Bārda, Māris Rozenbergs, 

Aldis Pinkens, Eva Kārkliņa, Gaidis Bērziņš, Sandra Pētersone, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Kalvis Kalniņš, Ilva 

Norenberga, Lauris Pīlēģis, Antra Grūbe, Juzefa Kļava, Oļegs 

Solovjovs, Gundars Sebris, Andis Astrātovs) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Izslēgt jautājumu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88780031060 un nosaukumu 

“Stopiņu iela”, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu” no darba kārtības. 

 

A. Astrātovs lūdz uz Attīstības komitejas sēdi sagatavot informāciju, vai 

zemesgrāmatā juridiski sakārtota  piekļuve zemes īpašumam, kuru piedāvā iegādāties. Kāds 

ir zonējums pēc detālplānojuma sadalījuma? Vai iesniedzēji ir gatavi nodot atsavināšanai šo 

zemes gabalu par kadastrālo vērtību? 

 

25.§ 

Par telpas Krišjāņa Valdemāra ielā 17 A, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Latvijas Bridža federācija” 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Biedrības “Latvijas Bridža 

federācija” iesniegums ar lūgumu Biedrībai piešķirt telpas Krišjāņa Valdemāra ielā 17 A, 

Talsos, Talsu novadā, vienlaikus atbrīvojot no telpu nomas maksas, lai Biedrība varētu veikt 

regulāras izglītojošas apmācības bridžā dažādām vecuma grupām, tādējādi nodrošinot 

Biedrības biedra “Talsu Bridža klubs” bridžistus ar pastāvīgu vietu viņu darbībai, 

treniņprocesam, kas būtiski palīdzētu vērst plašumā visu prāta sporta spēļu karaliskās spēles 

– bridža – izaugsmi Ziemeļkurzemē un Latvijā. Biedrībai ir piešķirts sabiedriskā labuma 
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organizācijas statuss, tādejādi Biedrība atbilst likumā noteiktajiem kritērijiem, lai pašvaldība 

savu mantu nodotu bezatlīdzības lietošanā. Lūdzu lemt par nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Biedrībai “Latvijas Bridža federācija” no 2025.gada 8. aprīļa līdz 2025.gada 31. decembrim 

katras nedēļas otrdienā no plkst. 19.00 līdz plkst. 22,00, nekustamā īpašuma Krišjāņa 

Valdemāra iela 17 A, Talsos, Talsu novadā sastāvā ietilpstošās būves. Uzdot Talsu pilsētas 

pārvaldei sagatavot līguma par nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Biedrībai “Latvijas Bridža federācija”. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 63 “Par telpas Krišjāņa Valdemāra ielā 17 A, Talsos, Talsu novadā, 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Latvijas Bridža federācija””. 

 

26.§ 

Par telpas Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Biedrībai “Latvijas Bridža federācija” 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Grūbe, J. Kļava, A. Pinkens, D. Karols 

 

D. Tabulēvica ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Biedrības “Latvijas Bridža 

federācija” iesniegums ar informāciju, ka Biedrība sadarbībā ar biedru “Talsu bridžu klubs” 

no 2025.gada 4. aprīļa līdz 2025.gada 6.aprīlim organizē bridža turnīru “Bridža Maratons”, 

Talsos. Iesniegumā Biedrība lūdz atbrīvot no telpu nomas maksas par telpas “Lielā zāle”, 

Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā, lietošanu Biedrības rīkotajā bridža turnīrā. 

Lēmumprojekts paredz nodot bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Latvijas Bridža federācija” 

no 2025.gada 4. aprīļa līdz 2025.gada 6. aprīlim Biedrības organizētā pasākuma “Bridža 

Maratons” rīkošanai, nekustamā īpašuma Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā telpu grupas 

ar sastāvā ietilpstošo telpu Nr. 41 ar kopējo platību 234,3 m2 un nosaukumu “Zāle”. Uzdot 

Pašvaldības centrālās pārvaldes Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrības uzraudzību 

departamentam sagatavot līgumu par nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Biedrībai “Latvijas Bridža federācija”. 

Jautājumus uzdod A. Grūbe, J. Kļava, A. Pinkens, D. Karols 

A. Pinkens jautā, vai tiek nodota tikai telpa bez telpā esošās mantas? 

D. Tabulēvica atbild, ka telpā esošais inventārs netika prasīts. Iesniegumā tika lūgta 

tikai telpa. 

S. Pētersones viedoklis, pēc lēmuma pieņemšanas nepieciešams sazināties ar 

Biedrību “Latvijas Bridža federācija” un noskaidrot vai ir nepieciešams zālē esošais inventārs. 

Ja, tas būs nepieciešams, tad jautājumu par inventāra nepieciešamību var skatīt 1. aprīļa domes 

sēdē. 

A. Grūbes viedoklis, lēmumprojektā nav pareizs atreferējums no iesnieguma. 

Lēmumprojektu neatbalstīs.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Antra Grūbe) 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 64 “Par telpas Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Latvijas Bridža federācija””. 

 

27.§ 

Par Talsu novada pašvaldības budžeta vadības rīcības plāna  

2025., 2026. un 2027. gadam apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Rozenfelds, I. Norenberga, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, D. Karols 

 

No plkst. 14.01 līdz 14.11 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Sebris 

A. Rozenfelds ziņo, ka lai nodrošinātu Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžeta 

izpildes kontroli, plānotu pašvaldības 2026. gada un 2027. gada ieņēmumus un izdevumus, 

un izstrādātu sabalansētus 2026. gada un 2027. gada budžetus, nepieciešams apstiprināt 

rīcības plānu, kurā noteikti pasākumi, koordinētas darbības un uzdevumi rīcības plāna 

īstenošanai. Noteikti plānotie Eiropas Savienības līdzfinansētie projekti un to finansējums, kā 

arī saistības ar iekļautiem aizņēmumiem Eiropas Savienības līdzfinansētajiem projektiem. 

Budžeta vadības rīcības plānā ietvertas budžeta ieņēmumu un izdevumu sadaļas, noteiktas 

rīcības, veicamās darbības, to izpildes termiņi, atbildīgās iestādes un struktūrvienības. Lūdzu 

lemt par Talsu novada pašvaldības budžeta vadības rīcības plāna apstiprināšanu 2025., 2026. 

un 2027. gadam. Atcelt Talsu novada pašvaldības domes 21.02.2024. lēmumu Nr. 30 “Par 

Talsu novada pašvaldības rīcības plāna apstiprināšanu”. Atcelt Talsu novada pašvaldības 

domes 11.07.2024. lēmumu Nr. 244 “Par Talsu novada pašvaldībā plānotajiem Eiropas 

Savienības projektiem un to finansējumu 2024. un 2025. gadā”.  

S. Pētersone informē, ka rīcības plānā iekļautie ieņēmumi ir balstīti uz tām 

iespējamajām prognozēm, kas šobrīd ir. Precīzāka informācija par 2026. gada budžetu un šī 

gada budžeta izpildi varētu būt vasaras sākumā, iespējams būs nepieciešams valsts budžeta 

konsolidācijas process. 

I. Norenberga jautā, kā tiks veikti grozījumi rīcības plāna 2. pielikumā kur minēti 

Eiropas Savienības līdzfinansētie projekti? Vai pie katras iespējas piedalīties projektā plāns 

tiks aktualizēts? 

A. Rozenfelds atbild, nē, bet pie pieņemta lēmuma būs nepieciešami budžeta 

grozījumi un attiecīgi rīcības plāna grozījumi. 

J. Kļava informē, ka šobrīd 2. pielikumā var iekļaut tikai tos projektus, par kuriem ir 

lēmumi. Vai iesniegti projektu iesniegumi vērtēšanā atbilstošajām aģentūrām. 

A. Pinkens jautā, kurā brīdi jāatsaucas uz rīcības plāna 2. pielikumu? 

S. Pētersone atbild, lai runātu par rīcības plāna pirmās daļas ieņēmumu un izdevumu 

sadaļu ir jāsaprot kādas ir saistības. 

G. Bērziņš jautā, vai rīcības plāns kalpos kā informatīvs materiāls turpmākām 

sarunām, vai atskaitēm par saistību izpildi Valsts kasē? 

S. Pētersone atbild, Valsts kasē nē, Finanšu ministrijā jā, jo virsmērķis ir spēt 

nodrošināt savas uzņemtās saistības un veidot sabalansētu budžetu. 
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J. Kļava informē, ka 2. pielikums tika sagatavots, jo ņemot vērā, ka 2024. gadā pie 

budžeta vadības rīcības plāna, pie aizņēmuma saņemšanas tika pieprasīts pielikums ar 

projektiem un saistībām par Eiropas Savienības līdzfinansētiem projektiem. 

Starp deputātiem notiek diskusija par rīcības plāna 2. pielikuma projekta termiņiem. 

A. Pinkens jautā, vai sākotnējais rīcības plāns tika izpildīts? 

S. Pētersone atbild, ka atsevišķi punkti netika izpildīti un apstiprinot jauno rīcības 

plānu šīs rīcības var vairs neparedzēt. Sagatavots jauns rīcības plāna dokuments. 

A. Pinkens jautā, vai vispirms nebija jāizskata spēkā esošais rīcības plāns, jāizvērtē 

izpildītās darbības un pēc tam jāizstrādā jauns? Kā var zināt kuras no rīcības plānā 

paredzētajām darbībām tika izpildītas un kuras nē? 

S. Pētersone atbild, ka uz nākošo domes sēdi sagatavos izvērtējumu.  

Plkst. 14.25 iziet M. Rozenbergs 

No plkst. 14.25 līdz 14.45 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Sebris 

A. Pinkens jautā, kādēļ projektu uzsākšanas datumi ir 01.06.2025. nevis ātrāk?  

A. Rozenfelds atbild, ka ir vajadzīgs laiks, lai veiktu izpēti, aprēķinus un izvērtējumu. 

Plkst. 14.32 iziet K. Kalniņš 

Notiek diskusija par iepirkumu centralizācijas, energoefektivitātes, nekustamā 

īpašuma apsaimniekošanas, uzturēšanas un atsavināšanas izmaksu riskiem. 

Plkst. 14.35 pievienojas M. Rozenbergs 

Plkst. 14.36 pievienojas K. Kalniņš 

A. Pinkena viedoklis, pirms atcelt rīcības plānu ir jāizvērtē un jāsaprot, kas tika darīts 

pareizi, kas nepareizi, un vai plāns virzījās uz priekšu. Ja netiek ievērots rīcības plāns, tad 

rodas priekštats, ka iespējams kādam tas nav nepieciešams. Lai sagatavotu jaunu rīcības plānu, 

iepriekšējam jābūt izpildītam. 

D. Karola viedoklis, sastādītais rīcības plāns ir kā “ceļa karte” izpildvarai, lai varētu 

sastādīt sabalansētu 2026. gada budžetu. Aicina atbalstīt lēmumprojektu. 

J. Kļavas viedoklis, Budžeta komisijā tika vērtēta sākotnējā rīcības plāna izpilde. 

Ņemot vērā, ka šī gada budžets ir sabalansēts, Budžeta komisija nonāca pie secinājuma, ka 

tiks gatavots jauns budžeta vadības rīcības plāns ar diviem pielikumiem. Aicina atbalstīt 

rīcības plānu. 

A. Pinkena viedoklis, budžeta komisijas lemtais nav redzams komisijas protokolā un 

nevar gūt priekštatu par esošā rīcības plāna izpildi. Sagatavojot šī gada budžetu, rīcības plāns 

netika ņemts vērā. 

J. Kļavas viedoklis, vislabāk būtu bijis, ja būtu strādāts tā, lai rīcības plāns mūsu 

darbībā nebūtu bijis vajadzīgs. 

S. Pētersones viedoklis, lai nonāktu pie sabalansētiem lēmumiem tiek iesaistīti 

iestāžu vadītāji, centrālā pārvalde, izpildvara, domes vadība un Budžeta komisija. Šobrīd 

2025. gada budžets ir stabils un jāsāk skatīties, lai tikpat stabils būtu arī 2026. gada budžets. 

Aicina atbalstīt rīcības plānu ar papildinājumu, ka izmaiņas šajā rīcībās plānā vēl būs. Jāvirzās 

uz priekšu saprātīgi un pārdomāti. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ:  
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Pieņemt lēmumu Nr. 65 “Par Talsu novada pašvaldības budžeta vadības rīcības plāna 2025., 

2026. un 2027. gadam apstiprināšanu”. 

 

I. Norenberga pamato savu balsojumu, balsoja “PRET”, jo šis rīcības plāns būs slogs 

administrācijai, kas iespējams netiks ievērots. 

Plkst. 14.56 aiziet A. Astrātovs 

Plkst. 14.56 aiziet E. Kārkliņa 

Plkst. 14.56 aiziet K. Kalniņš 

Plkst. 14.56 aiziet G. Sebris 

 

Plkst. 14.56 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.15 sēde turpinās 

 

Informatīvā daļa 

28.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

S. Pētersone, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

 

S. Pētersone ziņo, ka marta mēnesī tika risināti ikdienas darba jautājumi. 18. martā 

notika Talsu novada tūrisma uzņēmēju tikšanās, kur tika sniegta informācija par tūristu 

uzņēmēju interesēm. Šajā pasākumā tika pārstāvēti arī Rojas, Mērsraga un Kolkas  uzņēmēji. 

Pēc Kultūras ministrijas uzaicinājuma piedalījās pasākumā Kolkā, kur pulcējās lībiešu krasta 

pārstāvji un visi, kas iesaistīti lībiešu kopienas uzturēšanā. Ar Kultūras ministri pārrunāts 

jautājums par Bibliotēku likumu saistībā ar bibliotēku uzlabošanu un sakārtošanu, tuvākajā 

laikā Bibliotēku likumā būs grozījumi.  

A. Pinkens jautā, tā kā priekšsēdētājs atrodas attaisnotā prombūtnē, vai tiks sniegtas 

atbildes uz iepriekš uzdotajiem jautājumiem un iesniegumiem, kas viņam tika uzdoti? 

S. Pētersone atbild, ka atbildes varēs saņemt, bet lūdz nosūtīt informāciju par ko vēlas 

saņemt atbildi. 

L. Pīlēģis informē, ka nav saņēmis prasīto informāciju ko lūdza Domes sēdes 

[27.02.2025] slēgtajā daļā. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

29.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Rozenfelds, G. Bērziņš, D. Tabulēvica, L. Pīlēģis, J. Kļava, A. Grīvāne-Bārda, 

I. Romaško, O. Solovjovs, L. Skadiņa 

 

A. Rozenfelds iepazīstina ar veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Informē ka, pēc sarunas ar speciālistiem par budžeta tāmēs veiktajiem grozījumiem, saņemts 

apstiprinājums, ka budžeta grozījumu veikšanas laikā tehnisku nepilnību rezultātā izveidojās 

situācija, ka veiktie grozījumi parādījās apstiprināti. Šobrīd notikusi saruna ar ZZ Dats 

speciālistiem par iespējamo tehnisko nepilnību novēršanu. Sniedz informāciju par grozījumu 

veikšanas procesu. 

Plkst. 15.27 pievienojas I. Norenberga 

G. Bērziņš jautā, kā risinās jautājums saistībā ar Sīkraga ceļu? 

D. Tabulēvica informē, ka šobrīd tiek plānots, ka ceļa atvēršana varētu notikt 

31.05.2025. Neskatoties uz iepirkumu procedūru, pašvaldība virzās uz priekšu un veiks 

iepirkumu procedūru ceļa atvēršanai. Šobrīd sagatavota ceļa tehniskā specifikācija un tiks 

iesniegta Iepirkumu nodaļai iepirkumu veikšanai. Iepirkums nav iekļauts iepirkumu plānā, jo 
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apsekojot un novērtējot teritoriju, tika sagatavota tāme par ceļa virskārtas sakārtošanu 

19 999 EUR. 

L. Pīlēģis informē, ka nav saņēmis atbildi pa Pūņu skolas turpmāko izmantošanu un 

apsaimniekošanu, kas tika solīta līdz 20. martam. 

A. Rozenfelds atbild, ka šobrīd tiek vērtēti iespējamie varianti. 

A. Pinkens jautā, kādēļ iestāžu vadītāji paši neliek grozījumus budžeta vadības 

sistēmā? 

A. Rozenfelds atbild, ka lai grozījumi būtu korekti ekonomistam jāseko tiem līdz.   

L. Pīlēģis jautā, uz kāda pamata paredzēts iepirkums gājēju veloceliņu pārbūvei 

Dundagas ielā un operatīvā centra būvniecībai Daģu ielā, ja šeit nepieciešams 

līdzfinansējums? 

A. Rozenfelds atbild, lai noskaidrotu kāda summa būs nepieciešama. 

L. Pīlēģis viedoklis, lai veiktu Ventspils ielas, Sabilē, atjaunošanas darbus 

nepieciešams informēt iedzīvotāju padomi un iedzīvotājus, lai noskaidrotu viņu viedokli. 

L. Pīlēģis jautā, kas notiek ar Sabiles tautas nama jaunās daļas nepabeigto fasādi? 

A. Rozenfelds atbild, ka tika veikta ekspertīze un tiek gatavots ekspertīzes slēdziens. 

L. Pīlēģis lūdz atsūtīt informāciju, kur Talsu novadā tiek plānotas gājēju pāreju 

izbūves. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir pārskatīts transporta tematiskais plānojums kur tika norādītas 

neatbilstības normatīvajiem aktiem? 

A. Rozenfelds atbild, ka jautājums tiek risināts, bet konkrēts plāns vēl nav. 

J. Kļava lūdz 2-3 nedēļu laikā noorganizēt Valdgales iedzīvotāju sapulci un informēt 

iedzīvotājus par remontējamajiem ceļiem, budžetu, meža cirsmu naudām, Pūņu skolas 

apsaimniekošanu un citām iedzīvotāju interesējošajām aktualitātēm. 

A. Grīvāne-Bārda jautā, kad darbinieki varēs saņemt veselības apdrošināšanu? 

D. Tabulēvica atbild, ka veselības apdrošināšanas līgums tiks noslēgts 2. aprīlī un 

mēneša laikā tiks sakārtoti jautājumi par apdrošināšanas piedāvātajiem plāniem. 

A. Pinkens jautā, vai pašvaldības īpašumi ir apdrošināti? 

I. Romaško – nav apdrošināti. Plānots marta mēnesī iesniegt iesniegumu Iepirkumu 

nodaļai saistībā ar īpašuma apdrošināšanu. 

A. Pinkens lūdz atsūtīt sagatavoto atbildes vēstuli uz iesniegumu par būvvaldes darba 

organizāciju. 

Plkst. 16.08 aiziet A. Stūrmanis 

A. Pinkens jautā, palielinājies neizpildīto uzdevumu apjoms, vai tas nav saistībā ar 

resursu nepietiekamību? 

A. Rozenfelds atbild, ka uz doto brīdi nē.  

J. Kļavas viedoklis, iemesls kavētajiem uzdevumiem iespējams ir darbinieku amata 

savienošana, jo strādājot vairākās darba vietās nevar savlaicīgi sagatavot atbilžu dokumentus. 

O. Solovjovs jautā, vai visi darbinieki 100% ir atgriezušies klātienes darbā? 

A. Rozenfelds atbild – 99%. 

A. Pinkens lūdz atsūtīt SIA “TALSU ŪDENS” un  SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS” amatu sarakstu,  un SIA “TALSU ŪDENS” 2025. gada ūdens zuduma 

samazināšanas plānu. 

 Plkst. 16.24 aiziet O. Solovjovs 

Starp deputātiem un A. Rozenfeldu notiek diskusija par Talsu novada pašvaldības 

nodokļu parāda izveidošanos. 

L. Skadiņa informē, ka iesniedzot projektu katrā nolikumā ir jautājums par nodokļu 

parādu. Jebkuram projekta iesniedzējam jāpārliecinās, vai uz iesniegšanas brīdi pašvaldībai 

nav izveidojies nodokļu parāds, jo šobrīd izziņas vairs netiek izdotas. 

Plkst. 16.39 aiziet G. Bērziņš 

L. Pīlēģis aicina, iestāžu vadītājiem projektus virzīt caur Attīstības plānošanas, 

projektu vadības un tūrisma departamentu. 
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A. Pinkens jautā, kāds ir vadības viedoklis, ka pašvaldībai izveidojas nodokļa parāds 

lielāks par 150 EUR? 

S. Pētersone atbild, ka šādai situācijai nevajadzētu rasties. Informācija tiks 

noskaidrota un sniegta atbilde. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 16.50 

 

 

Sēdes vadītāja (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 03.04.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 03.04.2025. 

 

 


